
Protokoll Styrelsemöte Kollektivhuset Påängen

20240930

Organisationsnummer: 802526-3982

Närvarande: Johan Wallén, Monica Haglund, Lotta Gordon, Behnaz Chehrazi, Inga Sundin From,
Pelle Brolinson och Karin Jönsson

1.   Mötets öppnande
Ordförande Johan Wallén öppnade mötet och hälsade alla välkomna

2.   Val av protokoljusterare
Monica Haglund valdes att justera protokollet

3.   Rapport från kassören
I kassan finns 33 600:-. Maxbeloppet för jubileumsfesten är satt till 15 000:-.

4.   Genomgång av protokollet från föregående möte samt återkoppling till detta
      BRF tyckte inte att rummet högst upp skulle användas till barnvagnsrum. Svar på Johans
      frågor, till BRF:s styrelse besvarades i Info-bladet.

5.   Cyklar: Cykelrummen, etiketter, mm
      * Johan gör etiketter som sätts upp på cyklar som inte verkar användas.
      * Inga skriver lapp om förvarning om att det är dags att ta bort cyklar som inte verkar användas
         eller sakna ägare, sätts upp på anslagstavlorna.
      * Karin pratar med Jens och frågar om han har kvar kontakten som tar hand om överblivna
         cyklar.
      * På städdagen märks cyklarna av Pelle.
      * En månad senare, 20/11, forslas de bort.

6.  Källarkullen
Ska det sättas fler lökar? Karin och Monica bestämmer ev inköp av nya lökar, dessa kan ev.

     planteras på städdagen.

 7. Rapport från puben i Gillestugan
Pubkvällen var lyckad och uppskattad. Ny pub den 19/10. Johan gör ett quizz. Pelle gör in-

     bjudan och sätter upp på anslagstavlorna. Pelle köper snacks.

8.  Madrasser i 105:3
Är det bara madrassöverdraget som behöver åtgärdas? Pelle och Barbara ansvarar.

     Våningssängen i 105:2 svajjar. Johan gör en översyn, kontaktar Rolf för nyckel.
     Pelle fick listan med inköp som gjordes till gästrummen 2022, kollar över den tillsammans med
     Eivor och Barbara.

9. Förberedelser inför städdagen
Tid: 10-14

    Vi serverar korv och bröd, kaffe och kaka. Karin och Monica handlar. Behnaz skriver information
     angående städdagen och sätter upp på anslagstavlorna. Städlistan läggs ut i köket.



10.  Övriga frågor
* Behnaz är bortrest 3/10-18/10
* Monica är bortrest 27/10-21/12 - kontokort och nyckel till Påängens förråd till Karin, kassa

frågor till Micke
       * Pelle är bortrest 1/11-10/12
       * Öppet Hus i Kollektivhusen, Pelle har meddelat Kollektivhus.nu att vi inte har underlag för
          att kunna delta. Pelle informerar Ingrid Båve, hon har undrat varför vi inte deltar.
       *”Farligt avfallsbilen” kommer till Söbykyrkan den 2/10, Monica går igenom  Miljöboden och
           grovsoprummet och ser om något därifrån ska lämnas.
       * Rolf vill att gästrumsbokningen ska göras via hemsidan, Behnaz förtydligar det på hemsidan
          och Pelle ber honom skriva information om detta och sätta upp på anslagstavlorna.
       * En barngunga saknar en skruv, Behnaz felanmäler i kväll. Johan sätter upp en lapp och
          stänger av gungan.
       * Lotta tar kontakt med brandkåren i Askersund angående vad som gäller för förvaring och
          laddning av cykelbatterier.
       * Lotta har skänkt ett fint kubbspel till huset, spelet är tillverkat på hennes jobb.
       * Pelle har gjort en översyn av gästrum och bastu och köpt in vissa städmaterial såsom ex.
          duschskrapa,

11. Mötets avslutas

Nästa möte
Måndagen den 14 oktober kl 19 i Gillestugan

_______________________________ ____________________________________

Ordförande Sekreterare
Johan Wallén Karin Jönsson

______________________________

Justerare
Monica Haglund




